
Zápis č. 16 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 27.4.2010 od 18:00h v salonku restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Černý Jan, Plačková Hana, Havlová Eva,  Zobalová Martina, Ferdová Jana, 

Ferda Dušan, Zaplatílek Martin + Příkazská Monika. 
 
1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý zahájil schůzi SR s následujícím programem:

1. Zahájení 
2. Zprávy činovníků 
3. Pálení čarodějnic 
4. Ženáčské hody 
5. Volné návrhy 

 
2 ) Zprávy činovníků 
Předseda informuje, že obdržel oznámení na Prodloužení registrace internetové domény 
www.branicanek.cz. Sděluje, že možnost prodloužit registraci o 1 rok, ale i více let. 
Rozhodnuto prodloužit registraci o 1 rok s tím, že příští rok bychom situaci vyhodnotili a 
registraci zaplatili případně na více let dopředu.   
Dále sděluje, že bude provedena kontrola zaplacení členských příspěvků a členům, kteří 
dosud příspěvek nezplatili, bude zaslána výzva v souladu se Stanovami. 
 
3 ) Pálení čarodějnic 
 
Soutěže na akci:  
- přenášení havěti - gumová krysa / plyšová myš (Martina Zobalová) 
- zdolání pavoučí sítě (Monika Příkazská) 
- let na koštěti (Eva Havlová) 
- jízda na poníkovi (paní Kapsová) 
 
Doprovodná akce:  Čarodějnické malování na oblyčej (Kočí) 
 
Martina Zobalová má gumovou krysu a tiskátka (razítka). 
 
Ve školce dělají čarodějnici, kterou poneseme a spálíme na větším ohni, na menším ohni bude 
opékání špekáčků. WC bude otevřeno v sokolovně po dobu přítomnosti dětí, poté zamčeno a 
otevřeno jen na požádání. 
Sraz na přípravu areálu je ve čtvrtek v 18:00 u Hany plačkové nebo o chvíli později na 
sokolovně.  
Jan Černý zkusí zajistit kostým čaroděje, ve kterém by celou akcí provázel. 
Hana Plačková zkusí zjistit, kdo hraje na kytaru, že by tam zahrál pár písniček u ohně. 
 
Sraz na Pálení Čeroděnic je v 17h Na potoku, cca v 17:30 se jde na sokolovnu, tam probíhají 
soutěže a opékání, spálení čarodějnice cca v 19:30.  
Po ukončení programu pro děti akce volně pokračuje do noci. 
 
4 ) Ženáčské hody 



Předseda sděluje, že k návrhu na pořádání Ženáčských hodů neobdržel žádné negativní 
stanovisko z řad členů. Jedinými připomínkami tak zůstávají ty vznesené na minulé schůzi. Po 
kratší debatě rozhodnuto s konečnou platností, že hody pořádat budeme. Předseda dojedná 
náležitosti ohledně prodeje občerstvení během hodů. Osloví Karla Badina z restaurace 
U Kališů a zjistí podmínky, za jakých by byl ochotem prodej občerstvení na hodech zaštítit. 
Odpoledne na hodech bude vstupné dobrovolné, večer bude vstupné 70 Kč. Jako „potvrzení o 
zaplaceném vstupném, budeme dávat drobný upomínkový předmět na klopu, pokud se nám 
podaří nějaký vhodný zajistit. Jako (zcela) nouzové řešení bude dávat pásky na zápěstí ruky.  
Členové, kteří nejdou za stárky, budou v rámci možností pomáhat zajišťovat hody, tj. 
prodávat občerstvení.  
Ohledně prodeje masa z udírny oslovíme velitele hasičů Miroslava Brázdy, zdali by byl 
ochoten udírnu zajistit a obsluhovat. V případě, že ne, udírna nebude. Dále zjistíme, za jakých 
podmínek by byl ochoten přijet prodejce grilovaných kuřat, zakázkový dodatatel rožnění 
selete či masa z kotlíku a prodejce gyrosu a točené zmrzliny (Krmela z Dolních Kounic). 
 
5) Volné návrhy 
Předseda sděluje, že pro Dětský den, na jehož organizaci se letos podílíme, je nutno namyslet 
soutěže pro děti. Na příští schůzi sepíšeme nápady. 
 
Dalšího již nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 19:30. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  



PŘÍLOHA:  Schůzka s paní ředitelkou školy 22.3.2010 
 
OBECNÉ 

• od září začneme fungovat i jako „SRPŠ“ (viz. stanovy) 
• začátkem školního roku se vyberou peníze (pouze od dětí ve škole) a platí se z toho 

různé věci (autobusy, vánoce, výlety, ...). Představa je cca 200 Kč na dítě ( 50 Kč na 
každé další, v případě více dětí ve škole z jedné rodiny) 

o peníze vybereme a uložíme u sebe,  
o vybraná částka, konkrétní výdaje a zůstatek z částky bude zveřejněn na našem 

webu, případně ve škole na nástěnce (třeba) 
 
MŠ 

• schůzka v MŠ/ZŠ na konci šk. roku a pak na zač. šk. roku 
• u zápisu do školky dávat rodičům seznam potřeb, které si děti mají přinést do školky 
• kroužky ve školním roce 2010/2011 jako v letošním roce.  

o Keramika a taneční kroužek zůstává nezměněn,  
o Angličtina - otevřená je pozice učitele/ky 

• Zápis do MŠ bude až v květnu, protože do konce dubna mohou rodiče požádat 
o odklad nástupu do ZŠ pro své dítě a proto není jisté, kolik volných míst v MŠ  
vlastně bude. 

• MŠ bude v období letních prázdnin 2010 zcela uzavřena z důvodu repasování lůžek. 
Provoz školky jen do oběda by nic neřešil. 

• Vhodnější forma alespoň částečného prázdninového provozu je „Příměstský tábor“.  
o možno zkusit na 1 týden v roce 2011 
o zjistíme předběžný zájem (do září 2010) 
o provoz zajišťuje jeden učitel/ka, kuchař/ka, + další dozor � může to být někdo 

z rodičů, kdo by pracoval za Dohodu o provedení práce 
o omezení: děti z MŠ musí po obědě spát 
o paní ředitelka zkusí zjistit podrobnější informace a náležitosti 
o cena by byla cca 500 Kč/týden 

• Dovolená ve školství (40 dní), čerpání dovolené je možné v podstatě jedině právě 
v období letních prázdnin, v období jiných prázdnin je školka otevřená 
a dlouhodobější čerpání dovolené jednotlivými zaměstnaci v průběhu roku není 
možné. 

• rekonstrukce – rozšíření toalet ve školce 
o paní ředitelka zjistí podrobnosti, zdali je možné, aby některé práce či všechny 

byly provedeny „svépomocí“ členy sdružení či se slevou (vhodné profese na to 
máme) a co je pro to potřeba.  

 
ZŠ 

• hledá se učitel/vedoucí výuky kroužku počítačů do školy (dát na web) 
• škola by mohla se stavit seznam drobných potřeb, které je potřeba do školy zakoupit a 

rodiče či sponzoři by si mohli vybrat, na kterou konkrétní věc by přispěli či by 
zakoupili. 

• Uskladnění papíru ve škole je nutno vyřešit jinak, nevyhovuje z požárního hlediska, je 
nutno zřídit nový vchod (dveře). Opět možno práce „svépomocí“. 

• škola vyřazuje staré školní lavice, jestli máme zájem, můžeme si nějaké vzít 
 


